



## Muslimah Sejati

Pelangi » Muslimah | Kamis, 18 Maret 2010 20:55

**Penulis : Mumtahah Annisa**

Coretan sirih silam sahabat-sahabat muslimah terlalu hebat untuk diperkatakan. Lambang kelembutan sedingin salju, namun ketegasan menagih syahid dalam menegakkan syiar Islam bersama kaum muslimin menjadi keutamaan. Mereka adalah muslimah sejati kebanggaan ummah.

Gelar "Muslimah Sejati" idaman semua muslimah. Menjadi bunga idaman mutiara syurgawi. Perjuangan di dunia menagih 1001 pengorbanan, namun kejayaan yang kita raih di syurga pasti tidak akan sia-sia. Janji Allah itu pasti. Siapakah "Muslimah Sejati"?

Muslimah Sejati ialah wanita yang meyakini Allah sebagai Rabb-nya, Muhammad SAW sebagai Nabinya, dan Islam sebagai agamanya. Apabila diuraikan lebih spesifik lagi;

1. Muslimah sejati ialah wanita yang selalu bersemangat dalam menuntut ilmu, bersemangat dalam mengamalkan ilmunya, dan semangat dalam mengajak orang lain agar mengamalkan ilmunya, sehingga kesan keimanan itu terlihat pada ucapannya, amalannya, dan sikapnya.
2. Muslimah sejati ialah wanita yang memiliki ketakwaan, kekhushyukkan, selalu beribadah, dan selalu menjaga kewajibannya. Selalu beristiqamah dalam amal-amal shalihnya, menjauhi perkara-perkara yang dilarangnya, dan selalu waspada terhadap yang dilarangnya semata-mata karena takut akan kemurkaan Allah dan pedihnya azab Allah.
3. Muslimah sejati ialah wanita yang sangat mencintai Allah SWT dan Rasul SAW serta mentaati setiap perintah Allah dan Rasulnya. Dia rela mengorbankan dirinya, hartanya, dan anak-anaknya serta apa-apa saja yang dimilikinya demi menolong agama Allah dan Rasulnya agar tegak di muka bumi.
4. Muslimah sejati ialah wanita yang selalu mendidik anak-anaknya mentaati Allah dan Rasulnya, mengajarkan kepada mereka aqidah (keimanan) yang benar, menanamkan ke dalam jiwa mereka kecintaan kepada Allah dan Rasulnya, serta menjauhkan mereka dari perbuatan-perbuatan maksiat dan akhlak-akhlak tercela.
5. Muslimah sejati ialah wanita yang selalu teguh bagaikan gunung dalam menghadapi pelbagai ujian dan kesusahan dalam kehidupan dunia. Tidak pernah goyah hatinya ketika menghadapi kesusahan dan kesulitan dunia, dan selalu bersikap zuhud terhadap dunia. Keimanan tertanam di dalam hatinya, sehingga dia selalu mengharap pahala dari Allah atas setiap musibah yang menyimpannya.
6. Muslimah sejati ialah wanita yang selalu mentaati suaminya. Dia selalu bersikap lembut dan kasih sayang kepada suaminya, mengajaknya kepada hal-hal yang baik, dan selalu melakukan hal-hal yang menyenangkan suaminya. Tidak berbicara kasar di hadapan suaminya dan tidak bersuara keras ketika berbicara di hadapan suaminya. Selalu berbakti pada suaminya, menjadi rekan kerja dan pembantu suaminya dalam pengamalan dan perjuangan agama, sehingga suami mendapat kedamaian dan ketenangan jika berada di sampingnya. Jika suami memandangnya, maka ia dapat menyenangkannya dengan keindahan kata-kata dan senyumannya. Jika suami menyuruhnya, dia mentaatinya. Dan jika suami sedang pergi, dia dapat menjaga dirinya, harta suaminya, dan anak-anaknya.

*Dari buku Jati Diri Wanita Muslimah, karya Ust. Drs. Musthafa Sayani.*

